

产品简介：

该产品是磁盘阵列硬盘盒，可以装入2个M.2固态硬盘，组成RAID0磁盘阵列，数据传输为USB3.1 GEN2 10Gbps，带给你两倍于USB3.0的高速存储体验。

包装清单：

硬盘盒.....	1PCS
用户说明书.....	1PCS
螺丝袋.....	1PCS
螺丝刀.....	1PCS
铭板贴.....	2PCS
数据线.....	2PCS
感谢卡.....	1PCS

产品示意图：

ORICO DM2-RC3
极速10Gbps磁盘阵列硬盘盒
M.2 10Gbps RAID SSD Enclosure

使用说明书
User's Manual

产品特点：

- 配备两条数据线
 - 双Type-C接口数据线
 - 单Type-C接口数据线
- 磁盘阵列RAID 0 管理模式
- 最高10Gbps传输速度
- 可插入2个M.2固态硬盘
- 全金属机身

使用说明：

(一) 如何选择M.2固态硬盘

产品参数：

产品名称	极速10Gbps磁盘阵列硬盘盒
产品材质	铝合金
产品尺寸	124*57*9.7 mm
外壳接口	USB Type-C
兼容M.2尺寸	M.2 2230, 2242, 2260, 2280
支持M.2接口	Socket 2 (B key 和 B & M key)
传输速率	10Gbps

产品特点：

- 配备两条数据线
 - 双Type-C接口数据线
 - 单Type-C接口数据线
- 磁盘阵列RAID 0 管理模式
- 最高10Gbps传输速度
- 可插入2个M.2固态硬盘
- 全金属机身

使用说明：

(一) 如何选择M.2固态硬盘

一般情况，现在M.2固态硬盘的接口有两种，一种是Socket2型接口，另外一种为Socket3型接口，该硬盘盒只适配Socket2的固态硬盘，请购买对应的M.2固态硬盘搭配使用。

(二) 安装说明

- 首先，取出硬盘盒的主板，安装上M.2接口SSD固态硬盘
温馨提示：硬盘螺丝在安装时，请尽量挨着M.2 SSD固态硬盘安装，使硬盘不会晃动。
- 按住“SET”设置键5秒后松开（该步骤需要连接到电脑通电之后才能设置）
- 先安装上铝盒右端侧边挡板，锁上螺丝（无接口端）

- 将主板装入铝盒中，盖上接口端侧挡板，用螺丝锁上
- 在两侧端挡板上贴上铭板贴
- 使用数据线连接至电脑，即可使用

注意：已经组建好RAID 0模式的硬盘，如果任意一个硬盘被更换，都会导致需要重新组建RAID 0模式，需要对硬盘进行格式化，所以请备份好资料再更换硬盘。

保修条款：

本产品依照《中华人民共和国消费者权益保护法》和《中华人民共和国产品质量法》提供售后三包服务。

- 自签收之日起7日内，产品出现性能故障并由ORICO客户服务中心鉴定之后，可享受退货、换货或免费维修服务。
- 自签收之日起15日内，产品出现性能故障并由ORICO客户服务中心鉴定之后，可享受换货或免费维修服务。
- 自签收之日起12个月内，产品出现性能故障并由ORICO客户服务中心鉴定之后，可享受免费维修服务。

保修限制条款

深圳市元创时代科技有限公司保修条款不适用于以下情况：

- 超过保修条款期限。
- 未经授权拆解、改动或维修过的产品，以及碰撞、进液、摔坏等人为损坏。
- 水灾、火灾、雷击、地震等不可抗力造成的损坏。
- 与本使用说明不一致的错误操作。
- 产品或包装条码与实物不符，以及被涂改、撕毁。
- 未经授权使用非原装配件造成的损坏。
- 无有效的购买凭证。

声明：

深圳市元创时代科技有限公司，版权所有。

感谢您购买ORICO产品，为了更好的使用本产品的所有功能，请您在使用产品之前仔细阅读本使用说明介绍的产品功能、使用说明以及注意事项。

ORICO®为深圳市元创时代科技有限公司注册商标。本使用说明中提及的其他所有产品名称、商标、服务名称和公司名称，由其各自的所有者拥有。

本使用说明所提及的信息仅供参考，深圳市元创时代科技有限公司保留随时修改本使用说明中任何信息的权利，无需提前通知。除非有特殊约定，本使用说明仅作参考，本使用说明中的所有陈述、信息等均不构成任何形式的担保。

深圳市元创时代科技有限公司不对因使用本使用说明相关内容及本使用说明描述的产品而产生的任何特殊的、附带的、间接的、继发性的损害进行赔偿，也不对任何利润、数据、商誉或预期节约的损失进行赔偿。在相关法律允许的范围内，在任何情况下，深圳市元创时代科技有限公司对您因为使用本使用说明描述的产品而遭受的损失的最大责任（除在涉及人身伤害的情况下根据适用的法律规定的损害赔偿外）以您购买本产品所支付的价款为限。

版权说明

感谢您购买并使用 ORICO 的产品，请在使用该产品前仔细阅读本说明书，以确保正确的操作方法。强烈建议您开始使用该产品前，为了确保您的资料数据安全，我们将建议您定期备份数据，ORICO 作为设备产品制造商对于任何数据丢失或数据丢失不承担任何直接或间接责任，制造商并不承担任何责任和赔偿责任。

同时，深圳市元创时代科技有限公司不对用户及经销商特殊承诺，不对意外数据丢失、直接或间接损失负责！如您开始使用该产品，即表示您理解并接受！

版权说明：ORICO 相关产品以及资料均属于深圳市元创时代科技有限公司所有，拥有其相关制作权及版权，不得翻印。

本用户手册包括但不限于其所包含的所有信息受著作权保护，未经元创时代科技有限公司许可，不得进行复制、摘录、修改、翻译或其他方式处理。

本用户手册没有任何形式的担保、立场表明或其他暗示。若有任何因本用户手册或其所述之产品的所有信息、指引错误或遗漏的数据丢失、利益损失或事业终止，元创时代科技及其所属员工不承担任何责任。除此之外，本用户手册所述的产品规格及信息仅供参考，内容亦会随时更新，恕不另行通知。元创时代科技不负责本用户手册的任何错误或疏忽。

本用户手册中所提及的产品名称只应作为识别之用，而所述名称可能属于其他公司的注册商标或商标。

制作权：当下列两种情况发生时，本产品将不再受到元创时代科技之保护及服务：
(1) 该产品未经深圳市元创时代科技授权之维修、规格更改、零件替换；
(2) 产品序列号模糊不清或丢失；

产品规格或驱动程序改变，用户手册都会随之更新，更新的详细情况请访问元创时代网页：
<http://www.orico.com.cn>

Product Introduction :

This product is a high-performance hard drive enclosure. You can load two M.2 solid-state hard drives into it to build RAID0 disk array, whose data transfer speed is up to USB3.1 GEN2 10Gbps, twice the speed of USB3.0.

What's in the box :

Hard drive enclosure.....	1PCS
User manual.....	1PCS
Screws Bag.....	1PCS
Screwdriver.....	1PCS
Stickers.....	2PCS
Data cable.....	2PCS
Thanks card.....	1PCS

Installation instructions :

官方网站
Website

发行版本：DM2-RC3-MUG-R1
执行标准：GB4943.1-2011
制造商：深圳市元创时代科技有限公司
Manufactured by ORICO Technologies Co., Ltd
电话 / Tel: 86-755-25196059
邮箱 / E-mail: supports@orico.com.cn
官方网站：http://www.orico.com.cn
Official Website : http://www.orico.com.cn
公司地址：深圳市龙岗区布吉街道甘李工业园甘李六路12号中海信创新产业园14A栋903-904
Company Add : 903-904, 14A, Zhonghaixin Innovation Industrial Park, 6th Gan Lee Road, Buiji, Longgang District, Shenzhen , China
工厂地址：东莞市常平镇塘角路24号元创动力（ORICO）互联网产业园
Factory Add : ORICO Internet Oriented Industrial Park, No.24 Tangjiao Rd, Changping County, Dongguan

Product Feature :

- 2 x Data cables
 - 1 x Type-C data cable with dual jacks
 - 1 x Type-C data cable with one jack
- Disk array RAID 0 management mode
- The maximum transfer speed-10Gbps
- Can insert two Solid State Drives in it
- Mental material

Usage Instructions :

(一) How to choose a M.2 Solid State Drive

Product Specifications :

Name	M.2 10Gbps RAID SSD Enclosure
Material	Aluminum alloy
Dimensions	124*57*9.7 mm
Shell Interface	USB Type-C
Compatible with M.2 Size	M.2 2230, 2242, 2260, 2280
Supports M.2 interface	Socket 2 (B key or B & M key)
Transmission rate	10Gbps

Product Feature :

- 2 x Data cables
 - 1 x Type-C data cable with dual jacks
 - 1 x Type-C data cable with one jack
- Disk array RAID 0 management mode
- The maximum transfer speed-10Gbps
- Can insert two Solid State Drives in it
- Mental material

Usage Instructions :

(一) How to choose a M.2 Solid State Drive

In general, there are two kinds of M.2 Solid State Drive interfaces. One is Socket2 interface, the other is Socket3 interface. This expansion card is only suitable for Socket2 Solid State Drive, please buy the corresponding M.2 Solid State Drive

(二) Usage Instructions

- First, Get the hard disk enclosure motherboard, install the M.2 SSD on the motherboard.
Tips: When installing the hard disk screws, reduce the clearance between the M.2 SSD and the screws, so that the SSD does not shake.
- Press and hold the “SET” key for 5 seconds, then release the button. (This step is done after connecting to the computer)
- First install the side baffle on the right side of the aluminum case. (No interface)

- Insert the main board into the aluminum case, close the side baffle, and use the screw to lock it.
- Paste the Stickers on the baffles on both sides.
- Data cable to connect to a computer, can be used.

Note: To the hard drive enclosure in RAID 0 mode, if any one hard drive is replaced, it will lead to re-establishing RAID 0 mode, to formatting the hard drive, thus, please back up the data before replacing the hard drive.

How to Use :

ORICO Technologies Co., Ltd provide 18-Month Warranty and Lifetime Technical Support. Please contact ORICO Customer Care Team when any issue and We will be more than happy to help you out.

Warranty Void

Warranty Void upon following Conditions.

- Exceeded Warranty Period.
- Unauthorized Disassembly or Maintenance.
- Improper Operation not in Accordance with Manual.
- Barcode or other Identity of Product missing or altered.
- Natural Disaster such as Fire, Earthquake etc.
- Failure Caused by Accessories which is not Manufactured by ORICO.
- No Proof of Purchase.

Declaration :

ORICO Technologies Co., Ltd, All Rights Reserved
Thank you so much for Purchase ORICO Product. Please refer to This Manual when using ORICO Product or Experienced

Issues. Additionally, Please kindly Contact ORICO Customer Care Team if any Concern.

ORICO® is Registered Trademark of ORICO Technologies Co., Ltd Any other Product, Trademark, Service or Company mentioned herein is Trademark or Registered Trademark of the Respective Owners.

This Manual is for Reference ONLY and It's not a Guarantee. ORICO Technologies Co., Ltd Reserve All Rights of Maintenance to this Manual and shall not be Liable for any Lost or Damage Resulting from this Manual.

Please kindly Contact ORICO Customer Care Team when any Concern. ORICO Technologies Co., Ltd shall not be Liable for Compensation and Maintenance of the Following Conditions.

- Any Special, Incidental, Indirect and Secondary Lost or Damage.
- Profit and Revenue Lost or Damage.
- Files, Data, Drive and Device Lost or Damage.

Note: Compensation for Lost or Damage Resulting from this Manual or ORICO Product shall not Exceed the Payment of your Purchase to this Product.

FCC and CE Radiation Norm

FCC
This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:
(1) This device may not cause harmful interference, and
(2) This device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

CE
This equipment has been tested and found to comply with the limits of the European Council Directive on the approximation of law of the member states relating to electromagnetic compatibility (89/336/EEC) according to EN 55022 Class B.

FCC and CE Compliance Statement
These limits are designed to provide reasonable protection against interference in residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy, and if not installed or used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communication. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation which can be determined by turning the equipment off and on. The user is encouraged to try and correct the interference by one or more of the following measures: Reorient or relocate the receiving antenna; increase the separation between the equipment and the receiver; Connect the receiver to a different power outlet; or consult a qualified technician for assistance.

CAUTION!
The Federal Communication Commission warns the user that changes or modifications to the unit not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's warranty to operate the equipment.

Disclaimer Statement
Thank you for your choice to purchase and use ORICO products! Please read this user manual carefully before using the product. To ensure correct operation method, We strongly recommend you to make data backup before using this product. We do not make any warranty, liability, or data loss caused by any factor. Manufacturers do not have the obligation to afford any compensation and data recovery. ORICO Technologies Co., Ltd do not make special promise to users and distributors. ORICO do not afford any unexpected data loss, direct or indirect loss, if you start to use this product, that means you understand and accept this disclaimer!

Copyright description: All ORICO products and relative data belong to ORICO Technologies CO., LTD. ORICO have the right of produce and copyright, reproduction is prohibited. This user manual includes, but not limited to all information with copyright protection, without permission from ORICO, no one is allowed to draw, copy, reprint, translate or use for other things.

This user manual does not have any form of warranty, position statement or other list. If there is any direct or indirect data loss, economic loss or enterprise bankruptcy caused by this user manual or the product information mentioned, ORICO and its staff will not afford any responsibility for that. Besides, the product specification and information mentioned in this user manual are not for your reference, and contents will update at any time without further notice. ORICO will not take responsibility for any error or negligence in this user manual.

The product name mentioned in this user manual can be only used for identification, and this name may be part of the other company's registered trademark or protection rights. When below two situations happened, this product will not have ORICO's warranty and service:
(1) The product does not belong to ORICO's authorization of warranty, specification alteration and parts replacement.
(2) Product bar code is vague or lost.
The user manual will update as the product specification or driver's change. Please visit the ORICO official website to get the details: www.orico.com.cn.